
 

tel.: +421 2 5923 4545, fax: +421 2 5923 4461, www.avf.sk, mail: avf@avf.sk 

IČO: 42169330, Grösslingová 53, 811 09 Bratislava 

Zápis č. 8/2023 

z rokovania Rady Audiovizuálneho fondu 
 

Dátum, čas a miesto konania: 4. augusta 2023 o 10.00 hod., v miestnosti Rorty Room na prízemí 

budovy sídla AVF na Grösslingovej ulici č. 53 v Bratislave. 

Forma zasadnutia:  kombinovaná, prezenčne a formou videokonferencie 
 
Prítomní prezenčne: podpredsedníčka rady Mgr. Slavomíra Salajová;  členovia rady: prof. PhDr. 
Jelena Paštéková, PhD.;  prof. Zuzana Gindl-Tatárová, ArtD.; Mgr. Richard Kováčik, PhD.;  Mgr. 
Vincent Štofaník; JUDr. Ivana Maláková,   
Prítomný formou videokonferencie: Mgr. Barbora Struss;  Mgr. Marta Švecová 
Ospravedlnený z celého rokovania:JUDr. Radoslav Remšík;   
Hosť: Ing. Ľubica Vondrová, predsedníčka Dozornej komisie, Mgr. Paulína Szentesi, JUDr. Oľga 
Davalová, členky dozornej komisie 
 
Podpredsedníčka rady na úvod informovala členov, že ministerka kultúry odvolala zástupcu MK SR 
v rade Ing. Dušana Zbudilu a vymenovala JUDr. Ivanu Malákovú za členku rady. Zároveň informovala, 
že ministerka kultúry vymenovala JUDR. Oľgu Davalovú za členku dozornej komisie AVF.  A obe 
privítala na rokovaní.  
 
Podpredsedníčka rady vykonala prezentáciu a skonštatovala, že prítomná na rokovaní je väčšina 
členov a rada je uznášaniaschopná. 
 
Prítomní boli informovaní, že zo zasadnutia je realizovaný záznam komunikácie členov formou 
videokonferencie cez  aplikáciu MS Teams a rokovanie je prenášané formou živého vysielania na 
profile AVF na youtube.com., kde je archivovaný na: 
https://www.youtube.com/watch?v=rVwFCPRFRAw 
 
 
Podpredsedníčka rady navrhla za overovateľku zápisu  prof. Zuzana Gindl-Tatárovú, ArtD.;, ktorá 
s tým súhlasila.  
 
Hlasovanie: 

ZA: 7 (R. Kováčik, B. Struss,  J. Paštéková, I. Maláková, S. Salajová, V. Štofaník, M. Švecová,)  
PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 1 (Z. Gindl-Tatárová).  
Rada návrh schválila.  
 

Podpredsedníčka rady dala hlasovať o súhlase členov rady s prítomnosťou členiek dozornej komisie 

na celom rokovaní rady. 

 

Hlasovanie: 

ZA: 8 (R. Kováčik, B. Struss,  J. Paštéková, Z. Gindl-Tatárová, I. Maláková, S. Salajová, V. Štofaník, M. Švecová,)  
PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  
Rada návrh schválila.  
 

 

Po hlasovaní podpredsedníčka rady predniesla návrh programu: 

1. Voľba nového predsedu Rady Audiovizuálneho fondu 

2. Prerokovanie zápisu č. 7 Dozornej komisie  

https://www.youtube.com/watch?v=rVwFCPRFRAw
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3. Rokovanie o odvolaní riaditeľa Audiovizuálneho fondu podľa § 15 ods. 2 písm. c) zákona č. 

516/2008 Z. z. o Audiovizuálnom fonde a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

4. Informácia o činnosti Slovenskej filmovej agentúry 

5. Rôzne 

 

Jelena Paštéková ako predkladateľka návrhu na odvolanie riaditeľa upozornila, že v zmysle bodu 4 

článku 8 Rokovacieho poriadku rady, musí byť tento bod prerokovaný ako prvý v poradí. 

 

K problematike rokovania o finančnej situácii fondu členky dozornej komisie upozornili, že podklady, 

ktoré obdržali členovia rady nie sú kompletné a na rokovaní chýba ekonómka fondu, ktorá by k nim 

mohla uviesť chýbajúci komentár. Navrhli preto, aby sa rada spolu s dozornou komisiou a za 

prítomnosti ekonómky fondu stretli na pracovnom rokovaní, kde by si vysvetlili a ozrejmili podklady, 

ktoré následne môžu byť použité pri rokovaní o finančnej situácii a jej riešení. 
 

Po týchto pripomienkach podpredsedníčka rady predniesla návrh upraveného programu rokovania: 

 

Rokovanie o odvolaní riaditeľa Audiovizuálneho fondu podľa § 15 ods. 2 písm. c) zákona č. 516/2008 

Z. z. o Audiovizuálnom fonde a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

Voľba nového predsedu Rady Audiovizuálneho fondu 

Informácia o činnosti Slovenskej filmovej agentúry 

Rôzne 
 

Hlasovanie: 

ZA: 8 (R. Kováčik, B. Struss, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková,  S. Salajová, M. Švecová, V. Štofaník, I. Maláková) 

PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada návrh programu schválila.  

 

 

1.  ROKOVANIE O ODVOLANÍ RIADITEĽA AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU PODĽA § 15 ODS. 2 PÍSM.C) 

ZÁKONA Č.516/2008 Z.Z. O AUDIOVIZUÁLNOM FONDE A O ZMENE A DOPLNENÍ NIEKTORÝCH 

ZÁKONOV 

V tomto bode sa online pripojil riaditeľ AVF Peter Badač, ktorý prečítal stanovisko k návrhu na 

odvolanie. Po prečítaní riaditeľ netrval na tom, aby k jeho stanovisku prebehla rozprava 

a odpojil sa následne z rokovania. 

 

Po tomto sa k slovu dostali členky dozornej komisie. Vysvetlili svoje stanovisko, ktoré konštatovali už v 

zápise č. 7/2023 z rokovania Dozornej komisie zo 17. a 19.7.2023. Zdôraznili, že dozorná komisia si stojí 

za svojimi zisteniami a svoje stanovisko nemá prečo meniť. 

 

Zuzana Gindl-Tatárová reagovala na názory riaditeľa z jeho stanoviska, ktoré sa  týkali jej osoby. 

Deklarovala, že osobne nemá voči Petrovi Badačovi ako človeku žiadne výhrady. Výhrady však má 

k jeho spôsobu riadenia fondu ako vlastnej s.r.o. a ku konkrétnym krokom, ktoré uskutočnil. 

Jelena Paštéková vo svojom príspevku uviedla, že rada niekoľkokrát počas pôsobenia Petra Badača 

v úlohe riaditeľa fondu opakovane žiadala, aby predložil svoju stratégiu, analytickejší materiál, 

v ktorom by zhodnotil nielen aktuálny finančný stav, ale aj ciele ku ktorým by chcel pri riadení fondu 

dospieť. Takýto materiál rada od riaditeľa za celý polrok jeho činnosti nikdy nedostala. 
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Podpredsedníčka rady namietla, že opatrenia riaditeľa vo finančnej oblasti vraj prišli až po zistení 

reálneho stavu výšky splatných záväzkov fondu, ktoré prevyšovali jeho ročné príjmy. Podľa nej bude 

potrebné, aby si rada smerom do budúcnosti nastavila kontrolné mechanizmy finančného riadenia 

fondu, či už v podobe nejakého vnútorného predpisu, alebo pravidelného reportovania, aby mala 

prehľadné a aktuálne informácie. Ďalej v súvislosti so zisteniami dozornej komisie navrhla,  aby sa 

upravili vnútorné predpisy ohľadom poverenia riaditeľa tak, aby nedochádzalo k chybnému výkladu 

jednotlivých ustanovení.  Zároveň si treba prejsť interné postupy fondu a prax pri uzatváraní zmlúv so 

žiadateľmi, aby boli v súlade so znením zákona o AVF.  

 

Podpredsedníčka ukončila diskusiu a navrhla hlasovanie o uznesení:  

 
UZNESENIE č. 20/2023 z 4. 8. 2023 

 

Rada na základe prerokovania zápisu č. 7/2023 dozornej komisie má za to, že riaditeľ fondu Peter Badač 

konal  v rozpore so zákonom o Audiovizuálnom fonde. 

 

Hlasovanie: 

ZA: 5 (R. Kováčik, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková,  V. Štofaník, I. Maláková)  

PROTI: 3 (B. Struss, S. Salajová, M. Švecová,); ZDRŽAL SA: 0.  

Rada  uznesenie schválila.  

 

Podpredsedníčka rady v zmysle rokovacieho poriadku rady dala hlasovať o verejnej forme hlasovania 

o odvolaní riaditeľa z funkcie 

 

Hlasovanie: 

ZA: 8 (R. Kováčik, B. Struss, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková,  S. Salajová, M. Švecová, V. Štofaník, I. Maláková) 

PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada návrh verejného spôsobu hlasovania  schválila.  

 

Podpredsedníčka rady predložila návrh uznesenia: 

 
UZNESENIE č. 21/2023 z 4. 8. 2023 

 

Rada   podľa § 15 ods. 2 písm. c) zákona č. 516/2008 Z. z. o Audiovizuálnom fonde a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov, odvoláva Petra Badača z funkcie  riaditeľa Audiovizuálneho fondu. 

 

Hlasovanie: 

ZA: 6 (R. Kováčik, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková, S. Salajová,   V. Štofaník, I. Maláková)  

PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 2 (B. Struss, M. Švecová) 

Rada  uznesenie schválila.  

Po tomto bode rokovanie opustili členky dozornej komisie. 
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2. VOĽBA PREDSEDU RADY AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU. 

 

Podpredsedníčka rady otvorila diskusiu ohľadom prijímania návrhov na kandidátov na miesto 

predsedu. 

Richard Kováčik navrhol Mgr. Vincenta Štofaníka. 

Vincent Štofaník kandidatúru prijal. 

Jeho kandidatúru podporili aj členky rady Zuzana Gindl-Tatárová a Jelena Paštéková. 

 

Podpredsedníčka rady v zmysle článku 2 ods. 1  druhej vety VP AVF č. 2/2018 Rokovacieho poriadku 

Rady Audiovizuálneho fondu  v znení z 20.12.2022 a vzhľadom na to, že  na funkciu predsedu rady 

kandidoval iba jeden člen rady, ukončila rozpravu a dala následne schváliť návrh verejného hlasovania. 

 

Hlasovanie: 

ZA: 8 (R. Kováčik, B. Struss, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková,  S. Salajová, M. Švecová, V. Štofaník, I. Maláková) 

PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada návrh verejného spôsobu hlasovania  schválila.  

 

Následne podpredsedníčka rady dala hlasovať o voľbe Vincenta Štofaníka za predsedu rady. 
 

Záznam o výsledku hlasovania: 

Rada Audiovizuálneho fondu podľa § 4 ods. 2 písm. k) zákona č. 516/2008 Z. z. o Audiovizuálnom fonde 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov a v spojení s článkom 2 ods. 1 

rokovacieho poriadku na svojom rokovaní dňa 4. augusta 2023 počtom hlasov 8 z 8 zvolila 

Mgr. Vincenta Štofaníka do funkcie predsedu Rady Audiovizuálneho fondu  na funkčné obdobie dvoch 

rokov. 

 

Hlasovanie: 

ZA: 8 (R. Kováčik, B. Struss, Z. Gindl-Tatárová, J. Paštéková,  S. Salajová, M. Švecová, V. Štofaník, I. Maláková) 

PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

Rada zvolila ť Vincenta Štofaníka za  svojho predsedu. 

 

Vedenie rokovania  prevzal predseda rady. 
 

 

3. INFORMÁCIA O ČINNOSTI FILMOVEJ AGENTÚRY 

 

Pracovníčka fondu Zuzana Bieliková informovala radu o uskutočnených aktivitách SFA  od ostatného 

rokovania. Na MFF Art Film Fest v Košiciach participovala na dvoch paneloch v rámci Industy 

programu. Okrem toho sa stretla so zástupkyňou Košického samosprávneho kraja, Janou 

Kneževovou a manažérom Košickej regionálnej kancelárie Janom Melikantom ohľadom nastavenia 

podpory výroby audiovizuálnych diel.  Počas pracovnej cesty na MFF v Karlových Varoch rokovala 

so zástupcami strímovacej platformy Netflix, s ktorými bola predrokovaná pracovná návšteva 

Slovenska v mesiaci október 2023. 
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4. RȎZNE 

 

Vzhľadom na fakt, že došlo k dohode o termíne spoločného pracovného stretnutia rady 

a dozornej komisie k finančnej situácii fondu, navrhovaný bod programu o finančnej situácii 

fondu bol presunutý na toto stretnutie.  

 

Barbora Struss informovala, že sa na ňu ako zástupkyňu v rade obrátili s podnetmi všetky 

producentské organizácie a združenia s prehľadmi podporených projektov, ktoré čakajú na 

finančné prostriedky z fondu, nakoľko sú vo výrobe a potrebujú ich na pokračovanie prác.  

 

Predseda rady na to zareagoval s poznámkou, že najskôr  sa musí oboznámiť s korektnými 

informáciami o finančnej situácii vo fonde, čo sa uskutoční počas plánovaného pracovného 

stretnutia rady a dozornej komisie dňa 8.8.2023.  

 

Rada sa zaoberala vyhlásením výzvy č. 7/2023 na predkladanie nových projektov. Na základe 

odporúčania dozornej komisie rada nebude robiť žiadne zásahy do schválenej Štruktúry 

podpornej činnosti na rok 2023 a výzva bude v riadnom termíne otvorená. 

 

Podpredsedníčka rady informovala o zákonom danej povinnosti vyhlásiť do 15 dní výberové 

konanie na funkciu riaditeľa/riaditeľky Audiovizuálneho fondu. 

Rada sa dohodla, že túto povinnosť splní formou rokovania per rollam. 

 

 

Zapísal:  PhDr. Andrej Obuch 

 

Overovateľka:  prof. Zuzana Gindl-Tatárová, ArtD.; 

 

 

Bratislava 4. 08. 2023 

 

 Mgr. Vincent Štofaník 

predseda Rady Audiovizuálneho fondu 

na vedomie: dozorná komisia AVF 


